



IKLAN KEKOSONGAN JAWATAN PENSYARAH UNIVERSITI 2019

Universiti Pendidikan Sultan Idris (UPSI) mempelawa para pemohon yang berkelayakan untuk mengisi kekosongan jawatan di UPSI bagi tahun 2019. Jika anda seorang yang berkelayakan, komited dan pro-aktif untuk bersama kami menuju ke arah kebitaraan dan kecemerlangan pendidikan, berikut adalah kekosongan jawatan di Universiti Pendidikan Sultan Idris.

BIL	JAWATAN	GREED	Fakulti	Bidang	Sub-Bidang	Kriteria Pemilihan
1	PENSYARAH UNIVERSITI	DS51 / DS45	Pusat Bahasa dan Pengajian Umum	Bahasa Melayu	Bahasa Melayu	<ul style="list-style-type: none"> - Mempunyai Ijazah Sarjana/PhD dalam bidang yang berkaitan.
2	PENSYARAH UNIVERSITI	DS51 / DS45	Fakulti Seni, Komputeran dan Industri Kreatif	Reka Bentuk Animasi	2D Animation 3D Modeling 3D Animation Special Effects Virtual Reality	<ul style="list-style-type: none"> - Mempunyai Ijazah Sarjana/PhD dalam bidang yang berkaitan. - Mempunyai pengalaman Industri dalam bidang yang berkaitan sekurang-kurangnya 2 hingga 3 tahun. - Mempunyai Kemahiran dalam perisian Komputer yang berkaitan dengan pengkhususan.
				Reka Bentuk Permainan Digital	Game Design Games Level Design Games Production & Management Character Design Art	

KEMUDAHAN DAN ELAUN

	GREED JAWATAN	IMBUHAN TETAP PERUMAHAN	IMBUHAN TETAP KERAJIAN/IMBUHAN TETAP KHIDMAT AWAM
Pensyarah Kanan – Gred DS51		RM700.00	RM600.00
Pensyarah – Gred DS45		RM700.00	RM300.00

SYARAT-SYARAT MEMOHON

1. Keutamaan adalah kepada calon yang mempunyai kelayakan Ph.D dalam pelbagai bidang seperti dinyatakan.
2. Mempunyai dedikasi yang tinggi sebagai pendidik, terlibat aktif dalam aktiviti penyelidikan perundangan dan penerbitan serta khidmat masyarakat.

TARAF JAWATAN

1. Tetap

KEWARGANEGARAAN DAN HAD UMUR

Calon-calon pelantikan terus hendaklah warganegara Malaysia berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan.

PENAKLUKAN DI BAWAH SYARAT-SYARAT SKIM PERKHIDMATAN

Pegawai-pegawai yang memasuki perkhidmatan di atas adalah tertakluk kepada syarat-syarat skim perkhidmatan berkenaan yang sedang berkuatkuasa serta pindaan-pindaan yang dibuat ke atasnya dari semasa ke semasa.

CARA MEMOHON

Pemohon Warganegara hendaklah mengisi semua maklumat yang diperlukan dalam Sistem Online di pautan <http://myjobs.upsi.edu.my/>.

PENTING :

Pemohon yang tidak menerima apa-apa maklumbalas dari UPSI dalam tempoh **enam (6) bulan** selepas tarikh tutup, permohonan hendaklah dianggap tidak berjaya.

TARIKH TUTUP PERMOHONAN

31 DISEMBER 2019